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@minvws.nl]; ) @minvws.nl]; ;

: )

Sent: Tue 3/31/2020 7:43:14 AM

Subject: FW: Uitbetaling subsidieregeling masters MANP/MPA

Received: Tue 3/31/2020 7:43:15 AM

HoICE

Zie onderstaande mail van [iy Beantwoording aan hogeschool Rotterdam moet even on hold gezet worden.

Groetils

Verzonden met BlackBerry Work(www.blackberry.com)

Van:"EE IEEE @minvwsol
Verzonden: 30 mrt. 2020 17:11

Naar:
"

" invws.nl>

Ce: mvws.nl;
"

iidEE @minvwsal>
Onderwerp: RE: Uitbetaling subsidieregeling masters MANP/MPA

HoiERIE

Ik lees de mails nu pas. Dit is een situatie die de coronacrisis betreft en alleen door het crisisteam opgepakt moet worden.

Soortgelijke vragen zijn al uit andere sectoren gekomen.
Nicole zal het met het team dan oppakken en vraagt eventueel aan jou of anderen om advies. Ik zal hem doorzetten naar

IEEECie hem dan weer in het team brengen. Zal jou in de CC zetten.

Zou ji nog de groep collega’s die hierover al nagedacht heeft willen laten weten dat dit even on hold moet en zij nader horen?

Met dank, ERPS

5.1.2e

Directie MEVA

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Postbus 20350, 2500 EJ Den Haag

Parnassusplein 5, 2511 VX Den Haag

= BERENS @ minvws.nl

In het kader van het flexwerken, werk ik ook 's avonds en kunt u een mail van mij ontvangen.

Voel u niet geroepen deze direct te beantwoorden.

Ik ontvang uw reactie graag op een later voor u passend moment.

van:IEEE<BEET@ minvws.ni>
Verzonden: maandag 30 maart 2020 11:25

Aan: ) JIEE @ minvws.nl>;BEEJEEH @minvws.nl>
CC: @ minvws.nl

Onderwerp: RE: Uitbetaling subsidieregeling masters MANP/MPA

Urgentie: Hoog

Ik zou dit op dit moment niet willen toestaan. De hogescholen hebben hun onderwijsactiviteiten aangepast in de zin dat het nu

online gegeven wordt. Die activiteiten gaan dus door.

De studenten kunnen ook gewoon hun stagedeel binnen de ziekenhuizen blijven uitvoeren.

Het is volgens mij nu een verzoek van ziekenhuizen om studenten hun onderwijsdeel stop te zetten tbv inzet binnen
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ziekenhuizen. Volgens mij is dat deel naarmate de studie vordert steeds kleiner.

Op dit moment is de suatie zowel qua aard als duur zeer onduidelijk/onzeker. Desgevraagd geeft een hogeschool mij aan dat op
dit moment dit probleem daar niet speelt en dat er door betrokkenen flexibel mee wordt omgegaan.

Gelet op eerdere ervaringen met een paar hogeschalen (mn Utrecht en Rotterdam) vrees ik op termijn ook voor onbeheersbare

ongewenste bijeffecten qua uitvoering. Kortom, wat mij betreft nu niet doen.

Akkoord?

Hoor graag.

2 ed)

van:INEECN)EXERo invvs.ni>
Verzonden: maandag 30 maart 2020 11:14

Aan: ) < minvws.nl>; minvws.nl>

cc:A ee, iy CCnl>; )JERE@ minvws.ni>
Onderwerp: RE: Uitbetaling subsidieregeling masters MANP/MPA

Beste 5.1.2e

In reactie op jullie vraag het volgende. De Subsidieregeling bepaalt hier niet expliciet iets over en de Awb heeft ook geen Corona-

scenario voorzien.

Maar je kunt het bericht van hogeschool Rotterdam wel zien als een melding in de zin van artikel 4a van de Subsidieregeling en de

vraag is of deze aanleiding vormt om de subsidieverlening aan hogeschool Rotterdam te herzien. Bij de subsidieverlening hoort ook

de bevoorschotting.
Er spelen deze dagen allerlei vragen over de gevolgen van de Coronacrisis voor lopende subsidies. Beleidsdirecties willen daar in

veel gevallen coulant mee omgaan. Bijvoorbeeld als subsidieontvangers verzoeken om uitstel voor het verrichten van

activiteiten/het verlengen van de projectperiode. Bij opleidingen loop je dan tegen de studiejaarindeling aan, maar bij veel andere

subsidies speelt dat probleem vaak niet.

Als je al overweegt de bevoorschotting op te schorten is de vraag natuurlijk voor hoe lang en of je de resterende voorschotten

Uberhaupt nog uit wilt/moet keren, als nu van opleiden —logisch- niet veel terecht komt.

In het algemeen speelt de vraag hoe je bij deze regeling beleidsmatig dit studiejaar wilt omgaan met het niet doorgaan van

opleidingsactiviteiten als gevolg van Corona. Hoe denk je daarover?

Dan kan ik ook bekijken wat er juridisch mogelijk is.

Overigens komt er een algemeen bericht aan van WJZ, FEZ en DUS-I over hoe om te gaan met knelpunten bij subsidies in verband

met Corona, gelet op de vele vragen die er spelen.

Groet,

5.1.2e

Verzonden: maandag 30 maart 2020 10:56

@minvws.nl>;

Dminvws.nl; ) <PARAM @minvws.nl>;

Onderwerp: RE: Uitbetaling subsidieregeling masters MANP/MPA

Urgentie: Hoog

@ minvws.nl>

minvws.nl>

Hoi,

Bij nader inzien heb ik toch problemen hiermee en heb de voorkeur de Hogeschool Rotterdam te antwoorden dat dit volgens de

subsidievoorwaarden van VWS niet mogelijk is.

De subsidie is afgegeven voor een helder strak omschreven periode en mag niet over de einddatum heen mee genomen cq. later

uitbetaald worden.

We weten niet hoe land de situatie duurt. Het is voor mij ook de vraag of het wenselijk is dat niet afgestudeerde studenten al

wel volledig voor de zorg worden ingezet zalthans niet voor nog niet of onvoldoende aangeleerde dingen.



110427

Hoor graag jullie mening.

van:NEED)
Verzonden: maandag 30 maart 2020 10:41

Aan minvws.nl>;

cc:Fe rm——" ) <BEARAM @minvws.nl>;

Onderwerp: RE: Uitbetaling subsidieregeling masters MANP/MPA

Urgentie: Hoog

@ minvws.nl>
minvws.nl>

Hoi,

Ik zie inhoudelijk gelet op de uitzonderlijke omstandigheden geen probleem, maar kan niet overzien of dit juridisch kan en mag.

In de subsidieregeling staat hier volgens mij niets over.

= et op = actualiteit van deze vraag (ook andere hogescholen zullen hiermee zitten) kan jij svp zsm hierop antwoord geven?

Dank,

van:[EEE minvws.nl>

Verzonden: maandag 30 maart 2020 10:36

Aan: )<BEEE© minvws.ni>
CC: minvws.nl

Onderwerp: FW: Uitbetaling subsidieregeling masters MANP/MPA

Urgentie: Hoog

Vanuit de Hogeschool Rotterdam is vanochtend deze mail gekomen.
Gaan wij akkoord met dit voorstel om de doorbetaling van studenten op te schorten met een aantal maanden?

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

Medewerker Behandelen en Ontwikkelen

Dienst Uitvoering Subsidies aan Instellingen
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Rijnstraat 50 | 2515 XP Den Haag |ee
Postbus 16006 | 2500 BA Den Haag

van: IIEEEDNIND) EEE oh.»
Verzonden: maandag 30 maart 2020 09:27

Aan: minvws.nl>

Onderwerp: Uitbetaling subsidieregeling masters MANP/MPA

Urgentie: Hoog

Geachte heer, mevrouw,

In het kader van de subsidieregeling Opleiding tot advanced nurse practitioner en opleiding tot physician assistant, verzorgt

Hogeschool Rotterdam maandelijks de uitbetalingen aan de zorgwerkgevers.

Gezien de buitengewone omstandigheden krijgen we verzoeken van zorgwerkgevers de uitbetalingen tijdelijk (max 5 maanden)

stop te zetten.

Reden hiervoor is dat de studenten nu volledig in worden gezet in de zorg en de studie op een lager pitje wordt gezet. De

studenten blijven overigens gewoon ingeschreven.

Voor ons is tijdelijke opschorting mogelijk, maar het is niet geheel duidelijk of de voorwaarden van het ministerie dit toestaan.

Graag ontvang ik een bevestiging dat dit vanuit het ministerie niet op bezwaren stuit en wij toestemming hebben om de uitbetaling



tijdelijk stop te zetten.

Met vriendelijke groet,

5.1.2¢

Beleidsmedewerker

Instituut voor Gezondheidszorg

2g
HOGESCHOOL Instituut voor

ROTVZREAM
Gezondheldszorg

T:010

E: hr.nl

Rochussenstraat 198 | 3015 EK | Rotterdam
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